
Bestyrelsesmøde d.07-01-20 Lejerbo afd.725-0 
 
Til stede: Jørgen, Anna Lise, Lars Bo, Bente og Tina, Afbud: Lars og Anton 
 

1. Formanden bød velkommen til bestyrelsen. 
 

2. Referat fra sidste bestyrelsesmøde blev godkendt.  
 

 
3. Nyt fra varmemesteren: Afdelingen Casa Nova har anskaffet en hjertestarter, 

den kommer op så alle kan gøre brug af den. Den kommer til at hænge på 
muren lige udenfor  varmemester-kontoret ved fælleshuset.   
 
 

4. Nyt fra formand:  
Årsregnskabet er godkendt af bestyrelsen. 
  Der kommer en lille huslejestigning på 1 %, svarende til ca. 75-85 kr. pr. 
lejlighed. Nærmere orientering herom kommer senere. 
    

5. Nyt fra repræsentantskabsmøde: Der har været et møde angående det 
kommende byggeri på sygehusgrunden. 
Jørgen har været afsted på seminar omhandlende ideer til besparelser 
indenfor almene beboelsesforeninger.   

 
 

6. Vi har godkendt ændringerne af vores husorden. Ændringerne kommer på 
vores hjemmeside og kommer ligeledes på dagsordenen til vores 
afdelingsmøde, hvor alle beboer er inviteret.   
Mødet foregår onsdag d. 29. januar 2020 kl.18.00 på Hotel Eyde, Herning  

 
7. Bordet rundt: Ingen havde noget denne gang.                                                                              

 
    
8. Næste bestyrelsesmøde er onsdag d. 18-03-20 kl. 17.00 

Referent Tina 


